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Forbedring af Bredfjed stranden. 

Baggrund Femern forbindelsen er besluttet og iværksat. Store mængder af sand vil blive 

gravet op og det er besluttet det skal danne en meget stor lagune og bredere strand foran 

Lalandia Vores strand ved Bredfjed bliver hårdt ”angrebet” hvert år i storm sæsonen og det 

ses tydeligt hvordan vandet graver sig ind. Senest har vi set ekstra meget tang på stranden 

om sommeren. Forslag 2: For at etablere rettidig omhu og undgå en langsom forvitring af 

Bredfjed stranden, foreslås undersøgelse af hvordan vi kan gøre stranden bedre. Dette til 

glæde for alle nu, men også for at fremtidssikre stranden. Hvis ja til forslaget, får 

bestyrelse opgave at undersøge, som eksempel, følgende: • Hvordan kan vinterens 

”gnaven” på stranden stoppes? (om muligt) • Skal vi lægge store sten ud, så vi får fine 

strandlaguner, som ved nabostranden Hyldtofte Østersøbad? • Er der mulighed for at 

stranden kan tilføres mere sand som ved Lalandia, Hummingen? • Eventuelt overveje at få 

til en regelmæssig rensning for tang med traktor og harve • Andre alternativer for at sikre 

og forbedre vores strand • Iværksætte eventuelle initiativer Med venlig hilsen, Ankersholm 

91, 93, 95 
 


